



Date: 16 December 2025

الكويت في 16 ديسمبر 2025

To: Boursa Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمون

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Arzan Financial Group Board of Directors Meeting Invitation

الموضوع: الدعوة لاجتماع مجلس إدارة مجموعة أرزان المالية

With reference to the above subject, and In line with the provisions of Book Ten titled "Disclosure and Transparency" of the Executive Bylaws of the Capital Markets Authority Law No. 7 of 2010, we would like to inform you that the Board of Directors of Arzan Financial Group for Financing and Investment (K.P.S.C.) will convene at **1:30 PM on Sunday, December 21, 2025**, to Discuss and approve changing the legal structure of a group subsidiary company and Discussion and adoption of the plan to strengthen capital adequacy.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، عطفًا على أحكام الكتاب العاشر "الافصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم 2010/07، نحيطكم علما بأن مجلس إدارة مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار (ش.م.ك.ع) سيجتمع في تمام الساعة الواحدة والنصف من بعد ظهر يوم الأحد الموافق 21 ديسمبر 2025، وذلك مناقشة واعتماد تغيير الشكل القانوني لشركة تابعة للمجموعة، ومناقشة واعتماد خطة تعزيز كفاية رأس المال.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Jassem Zainal

Vice Chairman & CEO




جاسم زينل

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي